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Protokół
z obrad

XII Sesji Rady Gminy Chełmno

W dniu 29 grudnia 2011 roku w godz. od 1000 do 1220 w Urzędzie Miasta Chełmno, 
sala nr 102, odbyły się obrady XII Sesji Rady Gminy Chełmno.

W obradach udział wzięli:

Radni Rady Gminy w liczbie 14 na 15 ogółem. Obrady prawomocne; 
1. Elżbieta Zawal;
2. Lech Orzech;
3. Marek Kraśkiewicz;
4. Krystyna Janowska;
5. Jan Kaczmarczyk;
6. Krzysztof Madej;
7. Grzegorz Sobieralski
8. Zygmunt Urtnowski;
9. Kazimierz Pasiński;
10. Mieczysław Urbański;
11. Bogusław Kiełbasiewicz;
12. Zbigniew Kłos;
13. Ilona Sądel - Gredecka
14. Henryk Krzywdziński;

Oraz zaproszeni goście:
1. Krzysztof Wypij – Wójt Gminy Chełmno;
2. Janusz Wojtaszewski – Sekretarz Gminy;
3. Krystyna Sawicka – Skarbnik Gminy;
4. Anna Woelke – protokolant
5. Edward Rączka – Radca Prawny
6. Krzysztof Zawadziński – kier. Ref. RBG
7. Danuta Zaborowska – przewodnicząca GKRPAorazPN

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Pan Henryk Krzywdziński przywitał obecnych
radnych i pracowników UG.
Na podstawie listy obecności (Zał. Nr 1) stwierdził quorum.

Ad. 3.
P. Przewodniczący przedstawił porządek obrad (Zał. Nr 2).
Do porządku nie zgłoszono uwag.

Ad. 4 
Przedstawienie  uchwał  Rady  Gminy  Chełmno  podjętych  na  poprzedniej  Sesji  oraz 
sprawozdania z ich realizacji. (Zał. Nr 3)
Sprawozdanie przedstawiła P. Woelke. Do sprawozdania nie zgłoszono uwag.

Ad. 5.
Interpelacje i zapytania.
P. Wójt przedstawił odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. (Zał. Nr 4)



P.  Sądel  –  Gredecka  spytała,  jaka  jest zasadność  łączenia  ścieżki  rowerowej  ze 
ścieżką rowerową po drugiej stronie drogi pasami dla pieszych jeśli chodnika ze ścieżką w ten 
sam sposób nie można połączyć?
P. Wójt odpowiedział, że wystąpi z takim zapytaniem do PZD.

Zgłoszono następujące interpelacje. 
1. P. Orzech poruszył sprawę zbyt małych pomieszczeń w Urzędzie Gminy. Pracownicy 

siedzą w małych pomieszczeniach po kilka osób. Jest konieczność znalezienia nowego 
lokum  dla  Urzędu.  Poza  tym  pracownicy  wodociągowi  nie  maja  magazynu  na 
narzędzia,  nie ma garażu na samochód. Należy wystąpić do marszałka o pomoc w 
znalezieniu nowego lokum.
P. Wójt wyjaśnił, że wynajęcie pomieszczeń nie wchodzi w grę ponieważ są to duże 
koszty.  Jeśli  uda się Starostwu pozyskać  bloki  po wojsku i  się  tam przeniosą jest 
szansa, że Gmina weźmie budynek po Starostwie.
P.  Sądel  –  Gredecka  poparła  P.  Orzecha.  Z  punktu  widzenia  matki  z  dziećmi 
wdrapywanie się na drugie Pietro jest dla niej uciążliwe, a zdarza się że osoby starsze 
muszą załatwić sprawy w Urzędzie i również maja z tym problem.

2. P. Zawal prosi by wystąpić do WZD o warunkowy przystanek na ul. Styczniowej.

Ad. 6.
Przedstawienie sprawozdania Wójta Gminy Chełmno i Komisji Rady Gminy Chełmno z 
działalności w okresie międzysesyjnym.
P.  Przewodniczący  poprosił  P.  Wójta  o  przedstawienie  Sprawozdania  z  jego 
działalności w okresie międzysesyjnym.
P Wójt przedstawił swoje sprawozdanie. (Zał. Nr 5)
Do sprawozdania nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący poprosił przewodniczących komisji o przedstawienie sprawozdań z 
posiedzeń.
P.  Janowska  –  Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Socjalnych  i  Samorządowych 
przedstawiła sprawozdanie z prac komisji;
P.  Madej  –  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Gospodarki  Wodnej  i 
Ochrony Środowiska przedstawił sprawozdanie z prac komisji;
P.  Orzech  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił  sprawozdanie  z  prac 
komisji.

Ad. 7.
Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Chełmno na 2011 rok. (Zał. Nr 5)
 P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o przedstawienie zmian do budżetu na 2011 
rok.
P. Skarbnik przedstawiła poszczególne zmiany. Do zmian nie wniesiono uwag.
P.  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie.  Wynik 
głosowania: 13 „za”, podczas głosowania nieobecna była P. Sądel – Gredecka.

Ad. 8.
Uchwała w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Chełmno. (Zał. 
Nr 6)
P.  Przewodniczący  poprosił  P.  Skarbnik  o  przedstawienie  zmian  w  wieloletniej 
prognozie finansowej.
P. Skarbnik przedstawiła poszczególne zmiany. Do zmian nie wniesiono uwag.
P.  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod  głosowanie.  Wynik 
głosowania: 14 „za”

Ad. 9.
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Uchwała w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Chełmno na 2012 rok. (Zał. Nr 7)
a) Odczytanie uchwały budżetowej.
P.  Skarbnik  odczytała  projekt  uchwały budżetowej  Gminy Chełmno na 
2012 rok.
b) Odczytanie opinii Komisji Stałych Rady Gminy o przedłożonym 
projekcie uchwały budżetowej.
P.  Przewodniczący  odczytał  opinie  komisji  rady  ws  budżetu  Gminy 
Chełmno na  2012 rok. (Zał. Nr 8)
c) Odczytanie opinii  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 
uchwały budżetowej.
P.  Przewodniczący  odczytał  pozytywną  opinię  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej w sprawie budżetu Gminy Chełmno na 2012 rok. (Zał. 9)
d) Odczytanie  stanowiska  Wójta  Gminy  w  sprawie  opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej.
P. Wójt poinformował, że nie ma zastrzeżeń do opinii RIO, jednak musi 
wprowadzić autopoprawki ze względu na informacje o dotacjach.
P. Urbański spytał jaka jest procedura do wprowadzenia autopoprawki?
P.  Skarbnik  wyjaśniła,  że  Rada  może  przyjąć  budżet  z  autopoprawką 
Wójta, albo bez niej.
Radca Prawny wyjaśnił,  że  najpierw należy przegłosować poszczególne 
autopoprawki, a następnie cały zmieniony budżet.
e) Dyskusja;

1. Wycofanie kwoty 333 tys. – 14 „za”;
2. Nowe zadanie inwestycyjne – odnowienie i rozbudowa SP Kolno – 62 tys. – 14 
„za”;
3. Zwiększenie wydatków na ścieżkę rowerową – 3,5 tys. – 14 „za”;
4. Zwiększenie wydatków na boisko – 15 tys. – 14 „za”;
5. Zwiększenie wydatków na obsługę pożyczki – 14 „za”;
6. Zmniejszenie wydatków na remont SP Kolno  - 30 tys. – 14 „za”;
7. Zwiększenie dotacji celowej na remont zabytków – kościół w Starogrodzie – 10 
tys. – 14 „za”.

f) Głosowanie uchwały budżetowej.
P. Przewodniczący odczytał projekt uchwały budżetowej i poddał ją pod 
głosowanie. Wynik głosowania: 14 „za”.

Ad. 10.
Uchwała w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chełmno. (Zał. 10)
P. Przewodniczący poprosił P. Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały.
P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały oraz opinię RIO na jej temat (Zał. Nr 11)
Nie zgłoszono uwag do uchwały.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania: 14 
„za”.

Ad. 11.
Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  profilaktyki  i  Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok. (zał. Nr 12)
P. Przewodniczący poprosił P. Danutę Zaborowska Przewodniczącą Gminnej Komisji 
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania 
Narkomanii.
P. Urbański spytał, dlaczego w budżecie są inne kwoty niż w preliminarzu?
P. Skarbnik powiedziała, że później będą naniesione poprawki.
Nie głoszono więcej pytań.
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P. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał  go  pod  glosowanie.  Wynik 
glosowania: 14 „za”.

Ad. 12.
Uchwała w sprawie zmiany regulaminu użytkowania sal wiejskich będących własnością 
gminy. (Zał. Nr 13)
P. Przewodniczący wyjaśnił, że w związku z licznymi prośbami sołtysów dotyczącymi 
wykorzystywania  środków  uzyskiwanych  z  wynajmu  sal  wiejskich  wprowadza  się 
zmianę  dot.  tego  iż  dochody  uzyskiwane  z  wynajmu  Sali  samorząd  wiejski 
wykorzystuje w tym lub kolejnym roku budżetowym na koszty utrzymania tych sal i 
wyposażenie.  Dodatkowo  zebranie  wiejski  może  upoważnić  Radę  Sołecka  do 
dysponowania tymi środkami. 
Do uchwały nie zgłoszono pytań.
P.  Przewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  ja  pod  głosowanie.  Wynik 
głosowania: 13 „za” na 13 biorących udział w głosowaniu.

Ad. 13.
Uchwała w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Dolne Wymiary na lata 
2012-2019. (Zał. Nr 14)
P. Przewodniczący poprosił P. Pilarskiego o uzasadnienie uchwały.
P. Pilarski poinformował, że Plan Odnowy Miejscowości stanowi załącznik do wniosku 
o środki z UE w ramach Programu Odnowy Wsi. Plan ten powinien zostać przyjęty 
przez zebranie wiejskie danej  miejscowości  – plan został  przyjęty uchwałą zebrania 
wiejskiego w dniu 5 września 2011 roku oraz zatwierdzony przez radę gminy. Kształt 
planu  określa  §10  pkt  2  ppkt  1  Rozporządzenia  Ministra  Rolnictwa  w  sprawie 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej w ramach działania 
„Odnowa i  rozwój  wsi” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich  za  lata 
2007-2013. 
Do uchwały nie zgłoszono uwag.
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ja pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 
„za” na 13 obecnych podczas głosowania.

Ad. 14.
Uchwała w sprawie zmiany Planu Odnowy Miejscowości Górne Wymiary na lata 2010-2018. 
(Zał. Nr 15)
P. Przewodniczący poprosił P. Pilarskiego o uzasadnienie uchwały.
P.  Pilarski  poinformował,  że  zmiany  w Planie  Odnowy Miejscowości  stanowiącym 
załącznik  do wniosku o środki  z  UE w ramach  Programu Odnowy i  Rozwoju Wsi 
wynikają z faktu wprowadzenia zmian w zadaniu ujętym w punkcie 4 Planu, w tabeli w 
punkcie  1.10.  Ujęte  w  tym  punkcie  informacje  muszą  być  tożsame  z  wnioskiem 
aplikacyjnym.  Stąd  po  opracowaniu  dokumentacji  technicznej  oraz  kosztorysu 
inwestorskiego niezbędne jest wprowadzenie zmian.
Do projektu nie zgłoszono uwag. 
P. Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie. Wynik głosowania: 13 
„za” na 13 obecnych podczas głosowania. 

Ad. 15.
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Ad. 5.
Sprawy bieżące.
P. Przewodniczący odczytał pismo Pani Ilony Sądel-Gredeckiej ws rezygnacji z mandatu 
radnej. (Zał. Nr 7)

Nie zgłoszono więcej spraw.
Na tym obrady VIII Sesji zakończono.

Protokolant
............................
Chełmno, dnia 17.09.2011 roku.
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